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OR AGENDA VERGADERING OUDERRAAD  

WOENSDAG 10 JANUARI 2024 2023.2024 
 

 AANWEZIG Kathleen, Leen, Sofie, Kristof, Bo, Linda, Simonne, Elise, Ellen, Gadija, 

Jan, Els, Karin 

VERONTSCHULDIGD Riet, Mona, Nikki 
 

 

VERSLAG 

ouderraaD 

(Decretale ouderraad) 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 

Ouderbevraging: 

Verkeerssituatie is het enige punt dat veel voorkomt. 

We moeten proberen om dit toch op de agenda van het 

bestuur te houden, want volgens de politie is er nog steeds geen 

probleem.  

 

Ouderraad 

(Ouderwerking-ouderraad)  

 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Niet gemaakt door afwezigheid secretaris 

 

Wafels bakken + Chocolade melk 

- Verloop: Overvloed aan wafels, ze waren heel lekker.  

- We hadden dit jaar 40 kg bloem besteld, volgend jaar is 30 

kg voldoende. 

- Chocomelk (50 l)is er nog een beetje over. We hadden 

vroeger moeten beginnen met opwarmen of op een andere 

manier. Lauwe chocomelk is goed.  

- Communicatie tussen soepbedeling en wafelbakkers kon 

beter. We moesten snel snel alles aan de kant zetten, omdat 

ze de tafels nodig hadden voor de soep.  

Achteraf is de vraag gekomen om alles door te geven aan 

hun zodat ze daar ook van op de hoogte zijn.  

Dit kan via de school of het secretariaat gebeuren. 

- Misschien volgend jaar geen soep bedelen op de dag van 

de wafels. (of andere traktaties) 

 

Werkgroep Nieuwjaarsborrel: 12 januari 

- Kempendrinks is in orde (Riet)  

Wordt hopelijk donderdag geleverd. 

- Affiche is klaar, nog extra verspreiden?  

Extra verspreiden mag zeker!  

- Speech Jan. 

- Werklijst: Staat open en is goed gevuld.  

- Versnaperingen (Riet en Sofie): ligt allemaal hier klaar.  

o Potjes moeten we zoeken in de kasten. 

- De Galmkes (fanfare) komen spelen. De vraag is waar 

mogen ze staan? Inkomhal lijkt ons het beste idee.  

http://www.gbsdestip.be/


- Nog extra hangtafels in de inkomhal bijzetten.  

- Vrije gift bus: Jan heeft een ‘De Stip’ collectebus.  

 

Werkgroep kienavond: 19 januari 2024 

- Werklijst: Staat goed vol! 

- Vergunning is in orde. 

- Mario komt ook weer af om alles af te roepen. 

- Brouwer is normaal in orde, leverbon is nagekeken samen 

met Sofie. 

- Sleutel wordt dag van te voren gehaald. 

- Snoepzakjes werden gemaakt tijdens het wafels bakken. De 

drankplaatjes werden ook toen gemaakt.  

- Handige doos/koffer nog te maken: Plakband (verschillende 

breedtes), stiften, scharen, touwtjes, punaises, paperclips, … 

- Half 2 aan de Garve om klaar te zetten. Daarna gaan we 

delegeren. 

- Jetons zijn geleverd. 

 

Carnaval 

- Werkgroep is nog niet samen geweest. Aanstaande 

maandag is het vergadering. 

- Hotdogs voorzien voor de middag. Zachte broodjes voor de 

kleuters, harde broodjes voor de lagere school.  

- Verslagje wordt doorgemaild door juf Simonne.  

 

      Update NNNight 9 maart 

- Renova 

- Alles is geregeld. 

- Enkel nog zoeken naar sponsors. We overlopen snel de lijst 

voor ontbrekende emailadressen.  

- Formule is aangepast: 

o €50: 1/4e slide en 1 inkomkaart 

o €100: halve slide 2 inkomkaarten 

o €200: hele slide en 2 inkomkaarten 

o €250: Hele slide en op de affiche 

- Geen fysieke kaarten, enkel via de webshop. Steven? Leen 

vraagt het na.  

o €3: schoolgaande kinderen 

o €7: VVK, €8: aan de kassa. 

- (Tijdelijke) Affiche ook al in de Garve hangen tijdens de Kien 

en Flyers op tafel.  

- Affiches ook vrijdagavond en zaterdagnamiddag op de 

kermis. 

 

Varia 

- Meerdere ouders: Nieuwjaarsbrieven: Veel reactie over de 

prent van het 4e lj in bijzonder. We vonden hem nogal 

vreemd om deze als prent te kiezen. Het was een collage 

van allerlei werkstukjes gemaakt door deze leerlingen in het 

3e lj.  

 

- Meerdere ouders: Slijk/waterplas aan de poort. Kan hier iets 

mee gedaan worden? Buitenaanleg is nog niet in orde, hier 

wordt nu nog met de vrachtwagens over gereden. Dit wordt 

bijgestuurd, dit wordt niet in het hard gelegd, maar er wordt 

over nagedacht.  

 



- Mona: Soepdrinkers apart van de niet soepdrinkers.  

Men vindt het jammer dat ze niet samen kunnen zitten. 

Is het mogelijk om hier een ander systeem voor te verzinnen?  

Kinderen kunnen niet bij hun vriendjes zitten. Voor 80 kindjes 

soep uitdelen is heel arbeidsintensief. Het systeem wordt 

bijgestuurd, maar heeft zijn tijd nodig. 

 

- Sofie: Kluisje aankopen voor de ouderraad? Voor wisselgeld 

of jetons in te steken? Wisselgeld mag in de kluis van de 

school. Jetons kunnen wel ergens in een gesloten kast. 

 

- Sofie: Lege brooddozen: is dit een probleem op school? 

Zouden jullie hier hulp van willen vanuit de ouderraad?  

Er is een fonds vanuit de huisartsen dat beheerd wordt door 

Teloor en waar mogelijkheden zijn om wat te voorzien voor 

de middag; school heeft hierrond intussen ook al initiatieven 

genomen … brood in vriezer.  

 

VOLGENDE 

VERGADERING 
Volgende vergadering: 

 8 februari 2024 - 19.45u.  

 


